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        اقتصاد کیش -   استاندار هرمزگان با اشاره به میزان مصوبه های سفر رییس جمهور به هرمزگان گفت: ۳۶۰ هزار میلیارد ریال در قالب بیش از 
۲۲۰ هزار میلیارد تومان اعتبار عمرانی و بیش از ۱۴۰ هزار میلیارد ریال تسهیلات در سفر رییس جمهور به هرمزگان مصوب شد.

 تعاونی صیادان کیش تعاونی صیادان کیش

فراخوان کار بر روی شناورهای صیادی کلاس لنجفراخوان کار بر روی شناورهای صیادی کلاس لنج
با روش صید رشته قلاب)لانگ لاین(با روش صید رشته قلاب)لانگ لاین(

روی  بر  کار  به  مایل  که  ایرانی  ملوانان  از  دسته  آن  اطلاع  به 
شناورهای صیادی لنج که با روش صید رشته قلاب )لانگ لاین (کار 
می کنند می رساند: ظرف مدت 10 روز از تاریخ انتشار این اطلاعیه  
)1400/10/28( با در دست داشتن مدارک دریا نوردی ،کارت ملوانی ، 
شناسنامه و کارت ملی خود به تعاونی صیادان کیش واقع دراسکله 

صیادی میرمهنا مراجعه فرمایند.

   اقتصاد کیش-  رئیس شــورای اســامی شهر بندرعباس گفت: قرار نیست در 
یک سال تمام مشکات حل شود اما با اولویت بندی مشکل های مهم را بر طرف 

خواهیم کرد. 
فاطمه جراره در بازدید از وضعیت محا بندرعباس، اظهار کرد: موضوعات مطالبات 
مردم محات کاما به حق است، ما متاسفانه مشکات متعددی در محات داریم 
اما با برنامه ریزی که در شورای شهر اتفاق افتاده است بنا بر این است که هم شهردار 
و هم اعضای شــورای شــهر در محات قرار بگیرند و مشکات را از زبان اهالی 

محات بشنوند.
وی افزود: هر تصمیمی که درباره محات گرفته می شود باید با توجه به اولویت 
بندی و نیاز اهالی همان محله باشد، بعضی خواسته های مردم از امور شهرداری 
است که باید انجام شود خواسته هایی مثل تنظیف و جمع آوری زباله و آسفالت 

معابر و کوچه ها که باید جز برنامه های شهرداری باشد.
رئیس شورای اسامی شهر بندرعباس عنوان کرد: یکی از دغدغه هایی که وجود 
داشــته است و از خواســته های اکثر بانوان و آقایان است موضوعات ورزشی و 
مجتمع فرهنگی است و سالیان سال است که مورد بی توجهی قرار گرفته است، 
رسیدگی و تامین بودجه برای مجتمع های فرهنگی که کارشان ناتمام مانده اند باید 

اولویت شهرداری باشد.
جراره اضافه کرد: نگاه شورای شهر بر این است که شهرداری کمال همکاری را 
در رفع نیاز مردم داشــته باشد، قرار است به صورت ویژه به مناطق کم برخوردار 
رسیدگی کنیم، اعضای شورای شهر باید برنامه ریزی کند و شهردار آنان را اجرا 
کند، از طرف شورای شهر بنده قول می دهم که موضوعات اولویت دار طرح شده 

از سوی مردم را مورد برنامه ریزی و اجرا قرار دهیم.
وی اضافه کرد: قرار نیست در یک سال تمام مشکات حل شود اما با اولویت بندی 
مشکل های مهم را بر طرف خواهیم کرد، بعضی از خانم های حاضر در جمع اظهار 
کردند که خیابان هایی باید احداث شود تا عبور ماشین های امداد رسانی مثل آتش 

نشانی و آمبولانس بهتر شود و در نهایت خدمات بهتری ارائه شود.
رئیس شــورای اسامی شهر بندرعباس تشــریح کرد: حضور شهردار و عوامل 
شــهرداری نشان دهنده این است که در اینجا قرار است کار انجام شود، فقط این 
نیست که ما شنونده حرف شما باشیم حتما موارد مهم در اولویت اجرا قرار خواهند 
گرفت، نباید زمان را از دست بدهیم و باید در سریع ترین وقت ممکن به مشکات 

مردم رسیدگی کنیم.
وی در پایان خاطر نشــان کرد: نتیجه کار باید به اطاع أهالی محات برســد، 
حضورمان در اینجا باید برای مردم مفید باشد و امید آنها را نباید نا امید کنیم و نباید 
شرمنده آنها شویم، یکسری از مشکات را می شود در زمان کوتاه حل کرد اما بعضی 

از حل مشکات زمانبر است.

رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس:

مشکلات متعددی در محلات 
بندرعباس وجود دارد

اقتصاد کیش -    مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس از ایجاد دفتر دانشگاه 
هرمزگان در این منطقه عظیم اقتصادی خبر داد و گفت: پشتیبانی در تامین منابع 
انســانی متخصص، ارائه ی خدمات آموزشــی و انجام مشاوره های تخصصی از 

اهداف ایجاد این دفتر است.
حسن خلج طهرانی در دیدار با محمد صادقی سرپرست جدید دانشگاه هرمزگان با 
تبریک به وی افزود: با دایر شدن این دفتر به صورت روزانه یکی از اساتید دانشگاه 
هرمزگان در منطقه ویژه حضور خواهد یافت و متناسب با دغدغه های صنعت در 

راستای جذب سرمایه گذار و رفع موانع تولید به عنوان مشاور فعالیت خواهد کرد.
وی خواستار برگزاری دوره های آموزشی با هدف دانش افزایی مدیران صنعت استان 
شد و اظهار داشت: دوره های آموزشی مختلف می تواند مدیران صنعت هرمزگان 
را توانمندتر از پیش کند و در گام نخست پیشنهاد ما برگزاری دوره های آموزش 

حقوق برای مدیران غیرحقوقی است.
مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس پیوند صنعت و دانشــگاه را ســبب 
ارتقای جایگاه هر ۲ نهاد دانست و اظهارداشت: امیدواریم با افزایش سطح تعامات 
تمامی ارکان تاثیرگذار جامعه بتوانیم بستری پایدار برای بالندگی هرچه بیشتر کشور 
و حرکت در مسیر منویات رهبرمعظم انقاب و تاکید ریاست جمهوری مردمی 

ایجاد کنیم.
خلج طهرانی در ادامه با بیان این که دانشگاه هرمزگان باید در تمام زمینه ها مشاور 
صنعت استان باشد، افزود: در همین راستا ایجاد دفتر دانشگاه هرمزگان در منطقه ویژه 
اقتصادی خلیج فارس را با هدف پشتیبانی در تامین منابع انسانی متخصص، ارائه ی 
خدمات آموزشی و انجام مشاوره های تخصصی در برنامه قرار دادیم که امیدواریم 

با هم افزایی دوسویه به نتیجه مثبتی منتهی شود.

مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس:

دفتر دانشگاه هرمزگان در منطقه ویژه 
اقتصادی خلیج فارس ایجاد می شود

اقتصاد کیش -   مدیرکل حفاظت محیط زیست هرمزگان گفت: صنایعی چون فات 
قاره سیری، قشم و لاوان و نیروگاه توانیر از جمله صنایعی هستند که سال ها جزئی از 

لیست صنایع آلاینده ما هستند. 
حبیب مسیحی تازیانی، در نشستی خبری که به مناسبت هفته هوای پاک برگزار شد، 

اظهار کرد: شعار هفته هوای پاک امسال “هوای پاک، حقوق عامه و اراده ملی” است.
وی افزود: همکاران ما از ۱۰ مرکز معاینه فنی، به استان ارائه می دهند. در شهرستان های 
حاجی آباد، بندرلنگه و جاســک نیز به زودی مراکزی راه اندازی خواهد شد. امسال 
فراخوانی منتشــر کردیم و یکی از مراکز معاینه فنی قبول کرد با ۴۰ درصد تخفیف 

ماشین های شهروندان را در هفته هوای پاک پایش کند.
مدیرکل حفاظت محیط زیســت هرمزگان تصریح کرد: ۳۷ دودکش و ۳۸ مورد از 
صنایع از لحاظ آلودگی محیطی پایش شدند. در ۹ ماهه امسال ۳۸ پایش در مراکز معاینه 

فنی انجام دادند. ۹۵ مورد در صنایع خوداظهاری پایشی داشته ایم.
مسیحی تصریح کرد: ۳۳۰ مورد پایش از صنایع داشتیم و بر مبنای آن ۱۱۹ اخطار برای 
رفع آلایندگی صادر شده که از این تعداد ۱۷ صنعت در لیست آلاینده ها منظور شدند که 
بعد از پایان بهمن ماه در سامانه متمرکز سازمان محیط زیست ثبت می شود. در سال ۹۹ 
حدود ۲۷ صنعت آلاینده داشتیم که طبق ضوابط قانونی، جرایم مالیاتی آن ها مشخص 

و اخذ شده که طبق قانون باید به شهرداری ها و دهیاری ها پرداخت شود.
وی خاطرنشان کرد: صنایعی چون فات قاره سیری، قشم و لاوان و نیروگاه توانیر از 
جمله صنایعی هستند که سال ها جزئی از لیست صنایع آلاینده ما هستند. ما توانستیم 
میزان گاز )سوخت پاک( نیروگاه را به ۴ میلیون مترمکعب برسانیم و این میزان باید به 

۶ میلیون مترمکعب برسد.
مدیرکل حفاظت محیط زیست هرمزگان با اشاره به اینکه هیچ نیروگاهی مجوزی از 
محیط زیست برای استفاده از مازوت به عنوان سوخت را ندارد، بیان کرد: مازوت، 

آلایندگی هایی مثل دوده کربن، فلزات سنگین، گوگرد و...  تولید می کند.
مسیحی اضافه کرد: در ۹ ماهه ابتدای ۱۴۰۰ تعداد روزهای پاک استان ۱۶ روز، روزهای 
قابل قبول ۲۱۸ روز، تعداد روزهای ناسالم برای افراد حساس ۳۹ روز، روزهای خیلی 
ناسالم ۳ روز بوده و روز خطرناکی نیز نداشتیم. صدا و سیما موظف به اعام شرایط در 

روزهای ناسالم، خیلی ناسالم و خطرناک است.
وی اظهار کرد: درخصوص پیگیری مفاد قانونی در راستای جلوگیری از ریزگردها، 
کاشت نهال در ۵۰۰ هکتار زمین را در جاسک داشته ایم که تحویل منابع طبیعی خواهد 

شد. شرق هرمزگان به صورت مستمر دچار آلودگی گرد و غبار است.
مدیرکل حفاظت محیط زیســت هرمزگان افزود: در ســطح اســتان یک نیروگاه 
خورشیدی ۱۰ مگاواتی در قشم احداث شده و در مجموع نیروگاه های خورشیدی 

حدود ۱۷ میلیون کیلووات ساعت برق وارد شبکه برق استان کرده اند.
مســیحی تصریح کرد: موظف هستیم به صورت رندوم از نفت و گاز جایگاه های 
سوخت نمونه برداری و پایش کنیم. ۲۰ نمونه برداشته شده و ۸ نمونه از صنایع نیز 
برداشت شده است. وی  عنوان کرد: ۴ ایستگاه سنج ذرات گرد و غبار در سطح استان 
داریم و یک ایستگاه نیز در بندرلنگه تا بهمن ماه امسال وارد سیستم پایش آناین می شود. 
امیدواریم در آینده ای نزدیک بتوانیم در تمامی شهرستان ها ایستگاه هایی را اضافه کنیم.

مدیرکل حفاظت محیط زیست هرمزگان:

» توانیر و فلات های قاره« همچنان 
آلاینده هستند 

اقتصاد کیش -  سرپرســت معاونت آموزش و کارآفرینی جهاد دانشــگاهی 
هرمزگان از انعقاد قرارداد آموزشی در ۹۱ عنوان با شهرداری های استان خبر داد. 
حمید یاســی پور طهرانی اظهار کرد: قرارداد آموزشــی در ۹۱ عنوان بین جهاد 

دانشگاهی هرمزگان و شهرداری های استان منعقد شد.
وی افزود: این قرارداد به منظور ارائه خدمات مورد نیاز کارکنان شــهرداری های 
اســتان به اســتناد مصوبات کمیته راهبردی آموزش و توانمندســازی کارکنان 

شهرداری های استان، منعقد شد.
وره های آموزشــی کارکنان شهرداری های تابعه استان هرمزگان در این قرارداد 
در قالب ۹۱ عنوان بر اســاس مجوز ســازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور 

دیده شده است.
سرپرست معاونت آموزش و کارآفرینی جهاد دانشگاهی هرمزگان در پایان یادآور 
شــد: این دوره ها به صورت آناین و در صورت امکان حضوری و با استفاده از 

اساتید مجرب و آشنا به مباحث برگزار می شوند

انعقاد قرارداد آموزشی بین جهاد 
دانشگاهی و شهرداری های هرمزگان

۳۶۰ هزار میلیارد ریال اعتبار عمرانی و تسهیلات 
سفر رییس جمهور به هرمزگان مصوب شد

مهدی دوســتی در خصوصی مصوبه های سفر رییس 
جمهــور به هرمزگان افزود: همچنین یک میلیارد دلار 
اعتبار در بخش ارزی برای هرمزگان مصوب شده است.
وی بیان داشت:هرمزگان نخستین یا دومین استان کشور 
در زمینه اخذ مصوبه های سفرهای استانی رییس جمهور 

برشمرد که در نوع خود بی مانند است.
استاندار هرمزگان اظهارداشت: این میزان اعتبار در قالب 
۱۴۵مصوبه به تصویب رسید و ۶۶۰ طرح نیز مشمول 
تسهیات حمایتی شد که نشان دهنده نگاه ویژه آیت الله 

رییسی رییس جمهور و دولت سیزدهم به استان است.
دوســتی ادامه داد: در تدوین مصوبه ها تمرکز ویژه ای 
بر روی رشــد اقتصادی داشــتیم که بخش شــیات، 
کشــاورزی، راه و ایجاد زیرساخت هایی که مربوط به 
خطوط انتقال گاز به بخش مختلف اســتان هرمزگان و 
تامین آب شهرها و روستاهای استان، بیشترین مصوبه 

ها را در بر می گرفتند.
وی بیان اینکه کار آماده ســازی مصوبه ها تقریبا از ۲ ماه 
پیش آغازشــده بود، گفت: با وجود زلزله ۲۳ آبان ماه و 
وقوع سیل در برخی مناطق استان، به لطف خداوند خللی 
در روند بررسی های کارشناسی به وجود نیامد و توانستیم 
بخش زیادی از مصوبه ها را که با هدف توسعه و پیشرفت 

برنامه ریزی شده بود، اخذ کنیم.
دوستی همچنین در خصوص میزان پیشرفت عملیات 
ساخت منازل مسکونی آسیب دیده از زلزله ۲۳ آبانماه، 
گفت: با توجه به قول مساعد رییس جمهور در خصوص 
تامین اعتبار، امیدوار هستیم همه یا بخش عمده این منازل 
را تا ابتدای سال نو و یک بخش از این واحدها را تا انتهای 

بهمن ماه به مردم استان تحویل دهیم.
استاندار هرمزگان، تعریف برنامه های فقرزدایی، رفاهی و 
پیشرفت را ذیل شعار کلیدی »دولت مردمی ایران قوی« 
به عنوان یکی از اهداف اصلی مجموعه دولت در استان 
هرمزگان برشمرد و عنوان کرد: عوامل آمار بالای فقر و 
فاکت را در ارکان مختلفی می توان جستجو کرد که یکی 
از این عوامل کمبود زیرساخت هاست و اگر یکی از آن ها 
را به عنوان اولویت انتخاب کنیم، آب را انتخاب خواهیم 
کرد، چرا که تا پیش از بارندگی های اخیر، روزانه چند 
صد روستا را به وسیله تانکر آبرسانی می کردیم که انرژی 

زیادی را از استان می گیرد.
وی افــزود: در برخی مناطق نیز زیرســاخت نداریم یا 
زیرساخت ها دچار فرسودگی شده اند که با توجه به قول 
مساعدی که وزیر نیرو داد، امیدواریم مشکل این بخش 

را برطرف کنیم.
دوستی، برنامه های اشتغال را یکی از عوامل اصلی تشدید 
آمار فقر در هرمزگان دانست و بیان داشت: صنایعی که در 
استان شکل گرفته با توجه به اینکه نسبت سرمایه گذاری 
به اشتغال بسیار بالایی دارند، نتوانسته است کمک زیادی 
به اشــتغال مردم استان کند؛ در واقع چالش  به کارگیری 
نکردن یا محدودیت به کارگیری نیروهای بومی در استان 
وجود دارد که با توجه به دستور و تاکید رییس جمهور، 
امیدواریم در بخش اشتغال اتفاق های مناسب و مبارکی 

رقم بخورد.
دوستی خاطرنشان کرد: زنجیره ی پایین دستی و زنجیره 
ارزش صنایع بزرگ باید در استان هرمزگان ایجاد شود، به 
عنوان مثال در صنعت فولاد ما بیشتر بر روی تولید شمش 

متمرکز شده ایم، در حالی که ایجاد خط تولید ورق، لوله و 
غیره می تواند منجر به اشتغال بیشتری شود.

وی به تدوین برنامه های ویژه برای فقرزدایی در استان نیز 
اشاره کرد و گفت: تمرکز بر رفع محرومیت ۱۳۰ روستا 
و ۴۶ محل حاشــیه ای در سطح استان، جزء برنامه هایی 
بود که امیدواریم با تامین اعتبارات لازم بتوانیم این اتفاق 

را رقم بزنیم.
اســتاندار هرمزگان در خصــوص زمان آغاز عملیات 
اجرایــی پل خلیج فارس به عنوان یکی از دغدغه های 
دیرینــه مردم اســتان، عنوان کرد: آنچــه هم اکنون در 
دستورکار است، در واقع با تهاتر نفت است و بر اساس 
الگویی که تعریف شده، اگر پیشنهادها در وزارت نفت 
و اقتصاد به تصویب برسد، ۱۰۰میلیون یورو از مجموع 
۲۸۰میلیون یورو اعتبار مورد نیاز برای تکمیل پل خلیج 
فارس در مرحله نخســت تخصیص خواهد یافت و 
عملیات اجرایی آن تا پیش از پایان سال شروع می شود.

دوستی با اشاره به شغل تاریخی مردم هرمزگان و ارتباط 
آنان با دریا، یادآور شــد: صیادی و تجارت شغل دیرینه 
مردم هرمزگان اســت اما بــا دخالت هایی که صورت 
گرفته و برخی از این دخالت ها به دلیل نگرانی از کاهش 
ذخایر به حق اســت، چالش های برای ساکنان مناطق 
ساحلی ایجاد کرده که با مصوبه سفر رییس جمهور مبنی 
بر احداث ســه مرکز جایگزینی ذخایر دریایی )ماهی و 
میگو( در سه منطقه استان، ذخایر آبزیان تقویت می شود 
و در کنار آن در واقع بخش زیادی از شناورها می توانند 

به صورت مجاز به فعالیت صیادی بپردازند.
وی اضافه کرد: با اراده جمعی که برای پیشرفت استان و 
همچنین تمرکز بر پیشرفت در اقتصاد دریامحور وجود 
دارد، امیدواریم اتفاق های مثبت و درخشــانی در آینده 

نزدیک در استان رقم بخورد.
پرداخت سهم آلایندگی، ایفای مسوولیت های اجتماعی 
و انتقال پرونده های مالیاتی صنایع به هرمزگان، از دیگر 
مواردی بود که اســتاندار در این  گفت وگو با اشــاره به 
دستور اکید رییس جمهور به مدیران بالادستی به منظور 
اجرایی شدن قانون و نظارت و پیگیری از سوی استان، 
اظهار امیدواری کرد این گایه و خواســته به حق مردم 

عملیاتی شود.
دوســتی در بخش پایانی سخنان خود خطاب به مردم 
استان گفت: هرمزگان مستحق شرایط بهتری است اما تا 
زمانی که مردم نخواهند ما به تنهایی نمی توانیم کاری را 
انجام دهیم، از مردم اســتان می خواهیم که همه در کنار 
هم قرار بگیریم، نیت هایمان را صاف کنیم و خود را برای 

ساختن روزهای روشن آینده مهیا کنیم.

استاندار هرمزگان :

اقتصاد کیش - مدیرعامل شرکت پالایش نفت بندرعباس گفت: کلیه حساب 
های مالی و بانکی این شرکت در استان هرمزگان قرار دارد و مالیات ها و عوارض 

شرکت پالایش نفت بندرعباس نیز در این استان پرداخت می شود.
هاشــم نامور اعام کرد: در راســتای توجه به ایفای مسئولیت های اجتماعی در 
رونق و توســعه سرمایه گذاری و درآمدزایی در هرمزگان تمامی حسابهای مالی 
و بانکی شرکت پالایش نفت بندرعباس از سال ۱۳۹۰ به استان هرمزگان منتقل 
شده و مالیاتها و عوارض شرکت نیز به طور کامل در این استان پرداخت می شود.

به گفته وی، هیچ گونه حسابی در دیگر شهرستانها و استانها نداشته، پرداخت های 
مالیاتی و عوارض نیز به صورت مستمر در همین استان صورت می پذیرد و پیش 

از این نیز به استانداری هرمزگان اعام شده است.
مدیر عامل شرکت پالایش نفت بندرعباس بیان داشت: یکی دیگر از اقدامات مؤثر 
شرکت پالایش نفت بندرعباس توجه به رشد اقتصادی جامعه پیرامونی است و 
در همین راستا عاوه بر متمرکز کردن حسابهای بانکی و پرداخت های مالیاتی، 
این شرکت با حداکثر بهره گیری از توان بازرگانی و بازارهای داخلی استان، کالا، 

اجناس و خدمات مورد نیاز خود را از استان هرمزگان تامین می کند.
نامور یکی از اهداف کان احداث پالایشگاه نفت بندرعباس در استان هرمزگان 
شکوفایی اقتصاد، توسعه و بهبود زیرساخت ها، کمک به رشد همه جانبه استان 
و به ویژه اشــتغال زایی و جذب نیروهای بومی بوده اســت که تاکنون در تمامی 

مراحل جذب عنوان کرد.
وی تصریح کرد: از دیدگاه شرکت پالایش نفت بندرعباس تعهد سازمانهای صنعتی 
به جامعه چند وجهی می باشد و این شرکت در جایگاه یک مجموعه صنعتی پیشرو 
همواره تاش نموده در کنار رســالت و مســئولیت اصلی خود که تأمین انرژی و 
فرآورده های نفتی مورد نیاز کشور می باشد به موضوع مسئولیت های اجتماعی نیز 

به عنوان یک وظیفه در قبال محیط طبیعی و اجتماعی نگاه ویژه داشته باشد.
نامور در این راســتا به ساخت مدرســه، احداث خوابگاه دانشجویان، ساخت 
مجموعه فرهنگی و ورزشی،ســاخت  آزمایشگاه مهندسی در دانشگاه، ساخت 
و توســعه اماکن ورزشی، ساخت سرپناه برای نیازمندان، توسعه راهها، ساخت 
بیمارســتان تخصصی کودکان که اکنون در حال احداث اســت، توسعه اماکن 
مذهبی، ارائه خدمات حمایتی و مشارکت در امور خیریه از سوی شرکت پالایش 

نفت بندرعباس اشاره کرد

مدیرعامل شرکت پالایش نفت بندرعباس:

شرکت پالایش نفت بندرعباس هیچ حساب 
بانکی و پرداخت مالیات خارج از هرمزگان ندارد 


